



إعمار العقارية ش.م.ع.  
ص.ب. 9440، دبي  
الإمارات العربية المتحدة  
ت +971 4 3673333  
ف +971 4 3673000  
enquiry@emaar.ae  
emaar.com

17 December 2013

17 ديسمبر 2013

Mr. Hasan Abdul Rahman Al Serkal  
Executive Vice President &  
Chief Operations Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai – United Arab Emirates

الأستاذ/ حسن عبد الرحمن السركال الموقر  
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي  
دبي- الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through Efsah System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

Subject: The Board of Directors Meeting of  
Emaar Properties PJSC of 17 December  
2013

الموضوع : إجتماع مجلس إدارة شركة إعمار  
العقارية (ش.م.ع.) بتاريخ 17 ديسمبر 2013

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،،

With reference to our letter dated 12 December 2013 regarding the board meeting of Emaar Properties PJSC, please note that the Board of Directors of the Company convened today to discuss, among other matters, the conversion of the convertible bonds into shares and decided to approve the increase of the Company's share capital by issuing 18,700,432 shares for the account of the noteholders as per the conversion notices received and to approve all similar conversion requests that may be received by the Company in future.


بالإشارة إلى رسالتنا بتاريخ 12 ديسمبر 2013 بخصوص إجتماع مجلس إدارة شركة إعمار العقارية ش.م.ع.، برجاء الإحاطة بأن مجلس إدارة الشركة قد إنعقد بتاريخ اليوم لمناقشة عدد من المواضيع من ضمنها طلبات تحويل السندات إلى أسهم وقرر الموافقة على زيادة رأسمال الشركة بمقدار 18,700,432 سهم تصدر لحساب الشركات حاملة السندات حسب طلبات التحويل المقدمة منهم والموافقة على كافة طلبات التحويل المماثلة التي ترد مستقبلاً للشركة.

With kind regards

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،،

Yours sincerely,

Ayman Hamdy  
Executive Director, Legal

  
أيمن حمدي  
المدير التنفيذي للشؤون القانونية